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Abstract (en)
In a sheet delivering device for printing machines, an auxiliary delivery table is inserted above the main sheet stack into the region of the sheets to
be delivered in order to remove a main sheet stack (7) when the printing machine is running. In a region of the trailing edge of the stack, oscillating
sheet stops (18, 19) are provided which align the trailing edge of the delivered sheets, in which arrangement they act simultaneously on the trailing
edges of the sheets of the main stack (7) and on the trailing edges of the sheets (25) delivered onto the auxiliary stack table. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Bogenausleger für Druckmaschinen wird zur Herausnahme eines Bogenhauptstapels (7) bei laufender Druckmaschine ein
Hilfsablagetisch über den Bogenhauptstapel in den Bereich der abzulegenden Bogen eingeschoben. In einem Bereich der Stapelhinterkante
sind oszillierende Bogenanschläge (18, 19) vorgesehen, die die Hinterkante der abgelegten Bogen ausrichten, wobei sie gleichzeitig auf die
Bogenhinterkanten des Hauptstapels (7) als auch auf die Bogenhinterkanten der auf dem Hilfsstapeltisch abgelegten Bogen (25) einwirken.
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